
 

 

SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
 
Tirsdag den 31-10-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14 (lige inden for hovedindgangen)  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (25-9-2023) (fast punkt)  
2. Nyt fra personalet (fast punkt)  
3. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  
4. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  
5. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  
6. Bordet rundt (fast punkt)  
7. Revidering af vores princip om lejrskoler og skolerejser (bilag). Der er bl.a. behov for at vi kigger på 
forældrebetalingen og skoletildelingen, da den nuværende økonomiske tildeling er svær at få til at række 
pga. generelle prisstigninger.  
8. Indledende drøftelse af princip om kontaktforældre. Læs venligst ikke vores nuværende princip. Vi deler 
os op i grupper og drøfter en række spørgsmål, som udleveres på mødet. Derefter samler vi de væsentligste 
pointer, og ledelsen laver et forslag til et revideret princip til næste møde.  
9. Evt.  
 
 
 

Referat af mødet den 31-10-2023 
Deltagende ved mødet: Stine, Claus, Nadja, Bjarne, Louise, Line, Ole, Jim, Karin 
Referent: Karin H. Iversen 

Ad. 1. Godkendt 

Ad. 2. Intet nyt 

Ad. 3. Vi har ansat en ny lærer. Navnet vil blive meldt ud i den nærmeste fremtid. Ny lærer starter 1.1.24 og 
vores vikar Katrine Hermann fortsætter ind til da. 

Forvaltningen er undervejs i en proces, hvor de vil se på hvordan kvaliteten øges yderligere på skoleområdet. 
Processen forløber under overskriften ”De 4 spor”. Der vil bl.a. være oplæg, hvor der forventes deltagelse af 
forældrevalgte skolebestyrelsesmedlemmer. Claus kan deltage den 31. januar. 

Vi har ansat en ny pædagog, der hedder Stinna. Stinna vil være tilknyttet 2. årgang. 

Hallen er blevet udbygget og i den forbindelse vil der være ændrede adgangsforhold fra skolens bygninger til 
hallen. Der etableres en ny trappe og flisegang. 

I forbindelse med at vi gerne vil styrke vores kommunikation er vi ved at lave en folder. Elevrådsformand og 
næstformand skal rundt i klasserne og stille nogle spørgsmål, der omhandler skolen. Planen er at en del af 
elevernes svar skal indgå i folderen/hjemmeside. 

Vi har kontakt til en fotograf, som skal tage billeder til folderen. 



 

 

Vi vil gerne at skolebestyrelsens medlemmer også bidrager og skriver til Jim med udsagn der kan indgå i 
folderen. 

Ad. 4. Intet nyt 

Ad. 5. Intet nyt 

Ad. 6. Opfordring til at skolen tager stilling til hvordan vi agerer i krænkelsessager mellem ansat og elev bl.a. i 
forhold til kommunikationsplatforme.  

Spørgsmål hvorvidt det kan være muligt at være valgt som skolebestyrelsesmedlem i 2 år frem for 4 år, for 
nemmere at kunne se sig selv i det. Vi sætter punktet ”Synliggørelse af skolebestyrelsen” på et kommende 
møde. Jim undersøger om der er mulighed for at ændre på valgperioden. 

 

Ad. 7. Fordi priserne generelt er steget, opfordrer vi til at revidere princippet. 

Jim forklarer forskellen på lejrskole og skolerejse. Der er forældrebetaling og skolebetaling.  

Beslutning; Vi fastholder forældrebetalingen for 4. klasse på 85; per elev pr. dag og ændrer til 95; per elev pr. 
dag for 6. klasse. 

Beslutning; Vi fastholder forældrebetalingen for skolerejse for 8. klasse. 

Jim undersøger, hvilke løsninger der bruges i udskolingen pt. og om der allerede er aftaler om opsparing op til en 
skolerejse. 

Vi opjusterer skolens tildeling til lejrskole for kommende skoleår for 4. og 6. klasse. Det kan være afgørende for 
den samlede økonomi for en årgang om den er stor eller lille, da der kan være udgifter der kan være den samme 
uanset klassestørrelse. 

 

Ad. 8. Overvejelser ud fra de stillede spørgsmål i grupperne: 

Kontaktforældre skal styrke sammenholdet i klassen, både hos elever og forældre. 

Kontaktforældre kan skabe arrangementer, der gør at forældre danner sig et netværk, der gør at det er 
nemmere at kontakte hinanden, hvis noget er svært. 

Kontaktforældre skal være med til at skabe noget socialt og hjælpe til at undgå mobberi. 

Når forældre ser hinanden i sammenhænge udenfor skolen, så kan det være med til at nedbryde fordomme. Det 
kan være nemmere at ringe til en, som man har set på boldbanen. 

Kontaktforældre kan være med til at styrke trivsel. 

Kan vi bruge kontaktforældre i skoleregi fx ved forældremøder? 

Forslag om et velkomstbrev til kontaktforældre fra skolebestyrelsen, for at inspirere til hvad der kan være af 
opgaver. 



 

 

Forslag om at klassens lærere er med til at hjælpe kontaktforældrerådet i gang ved fx møder eller emner. 

Kontaktforældre kan bruges til input til forældremøder og undersøge hvad forældre ser som relevant indhold. 

Forslag om også at involvere personalet i punktet. 

Ad. 9. Opfordring til at sende input til Jim til folderen. 
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